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OBČINA ČRNOMELJ                    K točki 4 
OBČINSKI SVET 
 

Gradivo za sejo Občinskega sveta Občine Črnomelj v septembru 2021 

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Zadeva:  ZAPISNIK 21. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE ČRNOMELJ Z DNE 22. 6. 2021 

 

Na podlagi 60. člena Poslovnika Občinskega sveta občine Črnomelj (Ur.l. RS, št. 103/13, 4/18 in 
65/19) je Občinski svet občine Črnomelj na svoji _______ redni seji, dne _____ sprejel   
 

ZAPISNIK 
21. redne seje Občinskega sveta občine Črnomelj, ki je bila 22. 6. 2021, ob 17. uri 

 
Člani sveta so se zaradi upoštevanja ukrepov in priporočil NIJZ za preprečevanje COVID-19 sestali v 
Kulturnem domu Črnomelj, kjer so imeli zagotovljene varnostne pogoje po priporočilih. 
 
Sejo Občinskega sveta Občine Črnomelj je sklical in vodil župan Andrej Kavšek. 
 
K točki 1: 
OTVORITEV SEJE IN UGOTOVITEV PRISOTNOSTI 
 
Župan je po uvodnem pozdravu ugotovil, da je na seji prisotnih 20 članov sveta. Odsotni so bili: Zalka 
Bosanac (opr.), Samo Kavčič (opr.), Maja Kocjan (prišla pri točki 6) in Henček Kosec.  
 
Seji so prisostvovali tudi: Miroslava Abazović, Dolenjske lekarne Novo mesto; Boris Korasa in Mitja 
Frankovič, Policijska postaja Črnomelj; Elizabeta Prus, ravnateljica Srednje šole Črnomelj s sodelavci;  
predstavniki medijev in občinska uprava.  
 
K točki 2: 
SPREJEM DNEVNEGA REDA SEJE 
 
Z 20 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji DNEVNI RED: 
1. Otvoritev seje in ugotovitev prisotnosti  
2. Sprejem dnevnega reda  
3. Poročilo župana o izvrševanju sklepov OS in aktivnostih občine  
4. Razprava in sklepanje o zapisniku 20. redne seje Občinskega sveta občine Črnomelj 
5. Poročilo o poslovanju javnega zavoda Dolenjske lekarne Novo mesto, p.o. za leto 2020 
6. Varnostne razmere na območju občine Črnomelj v letu 2020 – poročilo Policijska postaje 

Črnomelj 
7. Poročilo o delu Varnostnega sosveta Občine Črnomelj v letu 2020 
8. Poročilo Srednje šole Črnomelj 
9. Predlog Odloka o dodeljevanju denarnih spodbud dijakom Srednje šole Črnomelj, program 

gimnazija 
10. Obravnava in izdaja soglasja k sprejemu dopolnitev Statuta Razvojno informacijskega centra Bela 

krajina  
11. Predlog za izdajo Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola 

Stari trg ob Kolpi – ponovna obravnava 
12. Predlog Sklepa o uporabi manjše notranje igralne površine na otroka v vrtcih na območju občine 

Črnomelj 
13. Izdaja soglasij k delovni uspešnosti direktorice in pomočnice direktorice Dolenjskih lekarn Novo 

mesto p.o. za leto 2020 
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14. Soglasje k Sklepu o določitvi višine redne delovne uspešnosti direktorice RIC Bela krajina za leto 
2020 

15. Določitev višjega obsega sredstev za redno delovno uspešnost direktorice Občinske uprave 
občine Črnomelj za leto 2021 

16. Obravnava in sprejem predloga Sklepa o mnenju Občine Črnomelj  k osnutkom pokrajinske 
zakonodaje 

17. Spremembe in dopolnitve Letnega načrta ravnanja z nepremičnim in premičnim premoženjem                                                                                          
Občine Črnomelj za leto 2021 

18. Kadrovske zadeve 
19. Premoženjsko pravne zadeve  
20. Odgovori na vprašanja in pobude članov sveta  
21. Vprašanja in pobude članov sveta  
 
K točki 3:  
POROČILO ŽUPANA O IZVRŠEVANJU SKLEPOV OS IN AKTIVNOSTIH OBČINE 
 
Župan: Sklepi 20. redne seje OS, ki je bila 20. 5. 2021 so realizirani in objavljeni na spletni strani 
občine Črnomelj. Akti: Odlok o grbu in zastavi Občine Črnomelj in Sklepi o ukinitvi statusa javnega 
dobra in odprodaja nepremičnine so objavljeni v Uradnem listu RS. Iz priložene tabele k obravnavani 
točki so razvidni projekti, investicije in natančno opisani postopki, aktivnosti le-teh. Projekt »Gradnja 
OŠ Loka«: Idejne rešitve so pregledane, podano je zaključno poročilo, v teku so pogajanja. Projekt 
»Vrtec Loka«: Pripravljalna dela in rušitev starega dela vrtca so izvedena, čaka se gradbeno 
dovoljenje, ki naj bi bilo pridobljeno predvidoma julija 2021. 
 
K točki 4: 
RAZPRAVA IN SKLEPANJE O ZAPISNIKU 20. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE ČRNOMELJ 
 
Z 20 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Zapisnik 20. redne seje Občinskega sveta občine Črnomelj z dne 20. 5. 2021 se sprejme v predlagani 
vsebini 
 
K točki 5: 
POROČILO O POSLOVANJU JAVNEGA ZAVODA DOLENJSKE LEKARNE NOVO MESTO, P.O. ZA LETO 2020 
 
Točki je prisostvovala Miroslava Abazović, direktorica Dolenjskih lekarn Novo mesto. 
 
Mojca Čemas Stjepanovič: Prosi za podrobnejšo obrazložitev izvajanja farmacevtskega svetovanja v 
ambulanti farmacevta svetovalca v ZD Črnomelj. 
 
Miroslava Abazović, direktorica Dolenjskih lekarn Novo mesto: Farmacevtsko svetovanje je 
namenjeno izboljšanju kakovosti predpisovanja zdravil. Osebni zdravnik z delovnim nalogom napoti 
bolnika k farmacevtskemu svetovalcu za katerega meni, da so težave lahko posledica zdravil. Le-ta 
pregleda predpisana zdravila, njihovo število, medsebojno nezdružljivost ali slabo združljivost le-teh, 
idr. Pri tem je pomembno, da se farmacevtski svetovalec lahko z bolnikom tudi pogovori (podatki o 
dejanskem jemanju zdravil) in da ima dostop do bolnikove zdravstvene dokumentacije. Farmacevtski 
svetovalec nato izda mnenje in ga pošlje osebnemu zdravniku. Po prejemu pisnega izvida 
farmakoterapijskega pregleda osebni zdravnik glede na poznavanje bolnika in svojo klinično presojo v 
dogovoru z bolnikom izvede spremembe: prilagodi odmerke in čas jemanja zdravil, zamenja ali ukine 
zdravila. V primeru nejasnosti ali različnih mnenj se lahko dodatno posvetujete s farmacevtskim 
svetovalcem. 
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Z 20 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Poročilo o poslovanju javnega zavoda Dolenjske lekarne Novo mesto p.o. za leto 2020 se sprejme v 
predlagani vsebini. 
 
K točki 6: 
VARNOSTNE RAZMERE NA OBMOČJU OBČINE ČRNOMELJ V LETU 2020 – POROČILO POLICIJSKE 
POSTAJE ČRNOMELJ 
 
Na sejo je prišla Maja Kocjan, kar je pomenilo, da je na seji prisotnih 21 članov sveta. 
 
Točki sta prisostvovala Mitja Frankovič, komandir Policijske postaje Črnomelj po pooblastilu 
generalnega direktorja policije in Boris Korasa, bivši komandir PP Črnomelj. 
 
Uvodoma se je Boris Korasa zahvalil za korektno sodelovanje članom občinskega sveta, Mojci Čemas 
Stjepanovič kot bivši županji in Andreju Kavšku, sedanjemu županu. 
 
Prisotnim se je predstavil Mitja Frankovič, komandir PP Črnomelj po pooblastilu generalnega 
direktorja policije. 
 
Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Poročilo Policijske postaje Črnomelj o stanju varnostnih razmer na območju občine Črnomelj v letu 
2020 se sprejme v predlagani vsebini. 
 
K točki 7: 
POROČILO O DELU VARNOSTNEGA SOSVETA OBČINE ČRNOMELJ V LETU 2020 
 
Vesna Fabjan: Kot predsednica Odbora za družbene dejavnosti je pojasnila, da je odbor Poročilo o 
delu Varnostnega sosveta občine Črnomelj v letu 2020 obravnaval na seji 14. 6. 2021. Le-ta 
občinskemu svetu predlaga, da sprejme naslednji sklep: »Občinski svet Občine Črnomelj se je 
seznanil s Poročilom varnostnega sosveta Občine Črnomelj za leto 2020.« 
  
Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Občinski svet občine Črnomelj se je seznanil s poročilom Varnostnega sosveta Občine Črnomelj za 
leto 2020. 
 
K točki 9: 
PREDLOG ODLOKA O DODELJEVANJU DENARNIH SPODBUD DIJAKOM SREDNJE ŠOLE ČRNOMELJ, 
PROGRAM GIMNAZIJA 
 
Vesna Fabjan: Kot predsednica Odbora za družbene dejavnosti je pojasnila, da je odbor Predlog 
Odloka o dodeljevanju denarnih spodbud dijakom Srednje šole Črnomelj, program gimnazija 
obravnaval na seji 14. 6. 2021 in občinskemu svetu predlaga, da sprejme naslednji sklep: Občinski 
svet Občine Črnomelj sprejme predlog Odloka o dodeljevanju denarnih spodbud dijakom Srednje šole 
Črnomelj, program gimnazija. Člani odbora so sicer imeli pomisleke, saj dodeljevanje denarnih 
spodbud ne more biti dolgoročna rešitev. 
 
Maja Kocjan: Predlog za izdajo Odloka o dodeljevanju denarnih spodbud dijakom Srednje šole 
Črnomelj, program gimnazija je bil obravnavan na seji Občinskega sveta Občine Črnomelj dne 20. 5. 
2021. Ali je v odloku kakšna sprememba glede na prvo branje? 
 
Tamara Potočar: Predlagano besedilo Odloka o dodeljevanju denarnih spodbud dijakom Srednje šole 
Črnomelj, program gimnazija je enako kot v prvi obravnavi. 
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Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Odlok o dodeljevanju denarnih spodbud dijakom Srednje šole Črnomelj, program gimnazija se 
sprejme v predlagani vsebini. 
 
K točki 10: 
OBRAVNAVA IN IZDAJA SOGLASJA K SPREJEMU DOPOLNITEV STATUTA RAZVOJNO INFORMACIJSKEGA 
CENTRA BELA KRAJINA  
 
Vesna Fabjan: Ali se s spremembami in dopolnitvami Statuta Razvojno informacijskega centra Bela 
krajina spreminjajo tudi določbe, ki se nanašajo na imenovanje direktorja javnega zavoda RIC Bela 
krajina? 
 
Danijela Nedič Orešič, direktorica OU: Določbe, vezane na imenovanje direktorja RIC-a, se v 
današnjem gradivu ne spreminjajo.  
 
Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Občinski svet občine Črnomelj izdaja soglasje k sprejemu dopolnitev Statuta Razvojno 
informacijskega centra Bela krajina. 
 
K točki 11: 
PREDLOG ZA IZDAJO ODLOKA O USTANOVITVI JAVNEGA VZGOJNO-IZOBRAŽEVALNEGA ZAVODA 
OSNOVNA ŠOLA STARI TRG OB KOLPI – PONOVNA OBRAVNAVA 
 
Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Predlog za izdajo Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Stari trg 
ob Kolpi se sprejme v predlagani vsebini. 
 
Župan je predlagal, da se Predlog za izdajo Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega 
zavoda Osnovna šola Stari trg ob Kolpi spremeni v Predlog Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-
izobraževalnega zavoda Osnovna šola Stari trg ob Kolpi. 
 
Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Predlog za izdajo Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Stari trg 
ob Kolpi se spremeni v Predlog Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda 
Osnovna šola Stari trg ob Kolpi. 
 
Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Odlok o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Stari trg ob Kolpi se 
sprejme v predlagani vsebini. 
 
K točki 12: 
PREDLOG SKLEPA O UPORABI MANJŠE NOTRANJE IGRALNE POVRŠINE NA OTROKA V VRTCIH NA 
OBMOČJU OBČINE ČRNOMELJ 
 
Vesna Fabjan: Kot predsednica Odbora za družbene dejavnosti je pojasnila, da je odbor Sklep o 
uporabi manjše notranje igralne površine na otroka v vrtcih na območju občine Črnomelj obravnaval 
na seji dne 14. 6. 2021. Pravilnik o normativih in minimalnih tehničnih pogojih za prostor in opremo 
vrtca med ostalim določa, da v primeru, da zaradi zagotovitve notranje igralne površine (praviloma 4 
m2 na otroka, vendar ne manj kot 3 m2 notranje igralne površine na otroka), vrtci ne bi mogli sprejeti 
vseh vpisanih otrok, lahko občina ustanoviteljica sprejme sklep o manjši notranji igralni površini. 
Dosledno upoštevanje pravilnika bi z novim šolskim letom povzročilo, da bi v vrtce lahko sprejeli 
bistveno manj otrok (cca. 62 otrok). Odbor občinskemu svetu predlaga, da sprejme naslednji sklep: 
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Sklep o uporabi manjše notranje igralne površine na otroka v vrtcih na območju Občine Črnomelj se 
sprejme v predlagani vsebini in obliki.  
 
Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Sklep o uporabi manjše notranje igralne površine na otroka v vrtcih na območju občine Črnomelj se 
sprejme v predlagani vsebini. 
 
K točki 13: 
IZDAJA SOGLASIJ K DELOVNI USPEŠNOSTI DIREKTORICE IN POMOČNICE DIREKTORICE DOLENJSKIH 
LEKARN NOVO MESTO P.O. ZA LETO 2020 
 
Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Občinski svet občine Črnomelj daje soglasje k sklepu Sveta zavoda Dolenjskih lekarn Novo mesto, da 
se direktorici mag. Miroslavi Abazović in pomočnici direktorice Metki Štupar izplača redna delovna 
uspešnost za leto 2020 v višini 5 % polletnih sredstev njunih osnovnih plač, veljavnih v mesecu 
decembru leta 2019, kar za direktorico mag. Miroslavo Abazović znaša 938,90 EUR bruto, za 
pomočnico direktorice Metko Štupar pa 771,70 EUR bruto. 
 
Miroslava Abazović, direktorica Dolenjskih lekarn Novo mesto se je zahvalila za sprejeto soglasje k 
sklepu o izplačilu redne delovne uspešnosti za leto 2020 in sprejeto poročilo o poslovanju javnega 
zavoda Dolenjske lekarne Novo mesto za leto 2020 ter v nadaljevanju pojasnila: Leto 2020 je bilo 
močno zaznamovano z epidemijo koronavirusa, potrebna so bila številna prilagajanja tako v 
organizaciji dela, poslovanju in načrtovanju aktivnosti Dolenjskih lekarn Novo mesto. Kljub številnim 
negotovostim smo uspešno poslovali in uresničevali strateške cilje poslovanja zavoda. Lahko 
povzamem, da smo uspešno uresničili letne cilje in tudi razvojne cilje zavoda, to je zagotoviti 
dolgoročno stabilno in uravnoteženo poslovanje zavoda ter zagotavljati sredstva za razvoj lekarniške 
dejavnosti. Želi si uspešno poslovanje zavoda tudi v letošnjem letu. 
 
K točki 14: 
SOGLASJE K SKLEPU O DOLOČITVI VIŠINE REDNE DELOVNE USPEŠNOSTI DIREKTORICE RIC BELA 
KRAJINA ZA LETO 2020 
 
Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Občinski svet občine Črnomelj izdaja soglasje k sklepu o določitvi višine redne delovne uspešnosti 
direktorice Razvojno informacijskega centra Bela krajina za leto 2020.  
 
K točki 15: 
DOLOČITEV VIŠJEGA OBSEGA SREDSTEV ZA REDNO DELOVNO USPEŠNOST DIREKTORICE OBČINSKE 
UPRAVE OBČINE ČRNOMELJ ZA LETO 2021 
 
Leopold Perko: Zakaj je določitev višjega obsega sredstev za redno delovno uspešnost direktorice 
občinske uprave Občine Črnomelj v pristojnosti občinskega sveta?  
 
Tamara Potočar, OU: Gre za novo zadevo. Zakon o sistemu plač v javnem sektorju določa, da del 
plače za redno delovno uspešnost ravnateljev, direktorjev in tajnikov določi organ, pristojen za 
njihovo imenovanje, na podlagi meril, ki jih določi minister. V primeru redne delovne uspešnosti 
direktorja občinske uprave je na podlagi Pravilnika o merilih za ugotavljanje delovne uspešnosti 
direktorjev v javni upravi župan tisti organ, ki oceni in odloči o višini dela plače. Obseg je glede na prej 
omenjeni zakon omejen na najmanj 2 % in največ 5 %. Najnižji obseg je zagotovljen s Kolektivno 
pogodbo za javni sektor, vsakršen višji obseg pa predstavlja izjemo, o kateri odloča občinski svet. 
Glede na navedeno in izjemne razmere v katerih se opravlja vodenje in organiziranje dela občinske 
uprave, se za leto 2021 predlaga višji obseg sredstev za redno delovno uspešnost direktorice 
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občinske uprave od zagotovljenih 2 %, in sicer 5 %. Pri tem sredstva ne bodo prerazporejena iz virov, 
kjer so zagotovljena sredstva za izplačilo redne delovne uspešnosti ostalih zaposlenih. S tem bosta 
izpolnjena oba pogoja za realizacijo predlaganega sklepa. 
 
Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Sklep o določitvi višjega obsega sredstev za izplačilo redne delovne uspešnosti direktorice občinske 
uprave Občine Črnomelj za leto 2021 se sprejme v predlagani vsebini. 
 
K točki 16: 
OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA SKLEPA O MNENJU OBČINE ČRNOMELJ  K OSNUTKOM 
POKRAJINSKE ZAKONODAJE 
 
Uvodno obrazložitev je podal župan: Predlog današnjega sklepa k osnutkom pokrajinske zakonodaje 
je usklajen z Občino Metlika in Občino Semič. Predvidena je razdelitev Slovenije na 10 pokrajin s 
posebnim statusom MO Ljubljana in MO Maribor. Občina Črnomelj soglaša z ustanovitvijo pokrajin in 
teritorialno umestitvijo občine Črnomelj  v Dolenjsko-belokranjsko pokrajino, katere del so tudi 
naslednje občine: Metlika, Semič,  Dolenjske Toplice, Mirna Peč, Mirna, Mokronog-Trebelno, Novo 
mesto, Straža, Šentjernej, Šentrupert, Škocjan, Šmarješke Toplice, Trebnje in Žužemberk. Ime 
pokrajine se uporablja celovito in se ne krajša. Občina soglaša s predlaganim sedežem pokrajine v 
Novem mestu, s sedežem pokrajinskega sveta v Črnomlju in s sedežem sveta občin v Trebnjem. Kar 
se tiče obstoja občin in njihovih pristojnosti ter virov za zagotovitev njihove izvedbe, pokrajinska 
zakonodaja v delovanje občin ne posega, zato naloge in pristojnosti ostajajo v sedanjem obsegu, 
lahko pa občina prenese kakšno izmed svojih nalog na pokrajino in v tem primeru zagotovi tudi 
sredstva. Vir financiranja občin še naprej ostane sistem primerne porabe in povprečnina. Pokrajinska 
zakonodaja predvideva, da nobena občina v pokrajini ne ostane brez svojega predstavnika v 
pokrajinskih organih.  
 
Mojca Čemas Stjepanovič:  O pokrajinski zakonodaji je bilo govora že v preteklih mandatih. Ime 
pokrajine Dolenjsko-belokranjska pokrajina je bilo že usklajeno, tudi občinski svet v prejšnji sestavi je 
takšno ime pokrajine potrdil. Upam in želim si, da bodo občine uspešne in vztrajne, da ostane ime 
Dolenjsko-belokranjska pokrajina.  
 
Andrej Fabjan: Zaradi naše identitete, ljudi, kulturne dediščine, idr. je pomembno ime Dolenjsko-
belokranjska pokrajina. Bistvo pokrajinske zakonodaje so pristojnosti, ki naj bi bile dane občinam, s 
tem bi bile zadeve jasnejše in verjamem, da bi na takšen način občine naredile več.   
 
Leopold Perko: Podpiram sprejetje predlaganega sklepa. V osnovi se k ustanovitvi pokrajin sicer ne 
nagibam, ker gre za dodatno  demokratizacijo.  
 
Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Sklep o mnenju Občine Črnomelj k osnutkom pokrajinske zakonodaje se sprejme v predlagani vsebini.  
 
K točki 17:  
SPREMEMBE IN DOPOLNITVE LETNEGA NAČRTA RAVNANJA Z NEPREMIČNIM IN PREMIČNIM 
PREMOŽENJEM OBČINE ČRNOMELJ ZA LETO 2021 
 
Matej Banovec: V Letni načrt razpolaganja z nepremičnim premoženjem, ki je v lasti in upravljanju 
Občine Črnomelj bo dodana tudi nepremičnina parc. št. 657/2 k.o. Dobliče. Po uskladitvi pogodbeni  
uskladitvi zemljiškoknjižnega stanja z dejanskim stanjem se bo navedena nepremičnina prenesla v 
last Republike Slovenije. Prosim za več informacij.  
 
Pojasnilo glede prenosa nepremičnine parc. št. 657/2 k.o. Dobliče je podal župan. 
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Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Sklep o spremembah in dopolnitvah Letnega načrta ravnanja  z nepremičnim in premičnim 
premoženjem Občine Črnomelj za leto 2021 se sprejme v predlagani vsebini. 
 
K točki 18: 
KADROVSKE ZADEVE 
 
1. Imenovanje treh predstavnikov ustanoviteljice Občine Črnomelj v svetu javnega zavoda 
Osnovna šola Loka Črnomelj 
 
Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
V svet javnega zavoda Osnovna šola Loka Črnomelj se kot predstavnice ustanoviteljice Občine 
Črnomelj imenujejo:  

- Mateja Perak, 8340 Črnomelj 
- Maja Kocjan, 8340 Črnomelj 
- Vesna Fabjan, 8340 Črnomelj. 

 
2. Imenovanje treh predstavnikov ustanoviteljice Občine Črnomelj v svet javnega zavoda 
Osnovna šola Milke Šobar – Nataše Črnomelj 
 
Matjaž Barič se je izločil pri glasovanju. 
 
Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
V svet javnega zavoda Osnovna šola Milke Šobar – Nataše Črnomelj se kot predstavnice 
ustanoviteljice Občine Črnomelj imenujejo:  

- Cvetka Aupič, 8340 Črnomelj 
- Nataša Radojčič, 8340 Črnomelj 
- Jasna Banovec, 8340 Črnomelj.  

   
3. Imenovanje treh predstavnikov ustanoviteljice Občine Črnomelj v svet javnega zavoda 
Glasbena šola Črnomelj 
 
Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
V svet javnega zavoda Glasbene šola Črnomelj se kot predstavniki ustanoviteljice Občine Črnomelj 
imenujejo:  

- Ravnikar Alojz, 8340 Črnomelj  
- Jana Vranešič, 8340 Črnomelj 
- Marjan Hutar, 8340 Črnomelj. 

 
4.          Soglasje k imenovanju direktorja javnega zavoda Zdravstveni dom Črnomelj 
 
Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Občinski svet občine Črnomelj podaja soglasje k imenovanju Andreja Matkoviča, 8340 Črnomelj, za 
direktorja javnega zavoda Zdravstveni dom Črnomelj.  
 
K točki 19: 
PREMOŽENJSKO PRAVNE ZADEVE 
 
1. Ukinitev statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena in odprodaja zemljišč 
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Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
1. Nepremičninama parc št. 4987/4 in 4987/8 k.o. 1549-Tanča Gora se ukine status javnega dobra 

(grajeno javno dobro lokalnega pomena). Sklep o ukinitvi statusa javnega dobra stopi v veljavo z 
dnem sprejema na Občinskem svetu Občine Črnomelj in se objavi v Uradnem listu RS.  

2. Po ukinitvi statusa javnega dobra na nepremičninah parc št. 4987/4 in 4987/8 k.o. 1549-Tanča 
Gora se ti nepremičnini odproda. 

 
2. Izvedba geodetske odmere in ukinitev statusa javnega dobra 
 
Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Geodetska izmera se izvede na delu nepremičnin parc. št. 4939( v izmeri cca 120 m2) in parc. št. 
4938/2 (z ustreznim odmikom od poti), obe k.o. 1549 Tanča Gora. Po opravljeni geodetski odmeri se 
na novo nastali parc. št. ukine status javnega dobra in se predmetni del zemljišč odproda. Sklep o 
ukinitvi statusa javnega dobra na novo nastalih parc. št. in odtujitvi nepremičnin bo naknadno 
predlagan v sprejem občinskemu svetu. 
 
3. Izvedba geodetske odmere in ukinitev statusa javnega dobra 
 
Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Na delu nepremičnine parc. št. 5347 v izmeri cca  k.o. 1550 Dragatuš se izvede geodetska izmera; in 
sicer v delu, ki funkcionalno zaokrožuje parc. št. 5352 in parc. št. 5339, obe k.o. 1550 – Dragatuš. Po 
opravljeni geodetski odmeri se na novo nastali parc. št. ukine status javnega dobra in se predmetni 
del zemljišča odproda. Sklep o ukinitvi statusa javnega dobra na novo nastalih parc. št. in odtujitvi 
nepremičnin, bo naknadno predlagan v sprejem občinskemu svetu. 
 
4. Ukinitev statusa javnega dobra in odprodaja nepremičnine 
 
Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
1. Na nepremičnini parc. št. 3594/4 k.o. 1540 - Dobliče  se izbriše zaznamba javnega dobra (ID 

omejitve: 15872310).Sklep o ukinitvi statusa javnega dobra stopi v veljavo z dnem sprejema 
sklepa  na Občinskem svetu Občine Črnomelj in se objavi v  Uradnem listu RS.  

2. Po pravnomočnosti izbrisa statusa javnega dobra pri nepremičnini parc. št. 3594/4 k.o. 1540 - 
Dobliče se slednja  odproda  s sklenitvijo neposredne pogodbe lastniku,  nepremičnin parc. št. 
3337/1, parc. št. *275, parc. št. 3164/3, vse k.o. 1540 Dobliče. 

 
5. Ukinitev statusa javnega dobra in odprodaja nepremičnine 
 
Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
1. Na nepremičnini parc. št. 715/6 k.o. 1558 – Sodevci  se  ukine status javnega dobra in 

nepremičnina parc. št. 715/6 k.o. 1558- Sodevci postane last Občine Črnomelj, Trg svobode 3, 
8340 Črnomelj, matična št. 5880254000. Sklep o ukinitvi statusa javnega dobra stopi v veljavo z 
dnem sprejema sklepa  na Občinskem svetu Občine Črnomelj in se objavi v  Uradnem listu RS.  

2. Po pravnomočnosti izbrisa statusa javnega dobra pri nepremičnini parc. št. 715/6 k.o. 1558 – 
Sodevci in vknjižbi lastninske pravice v korist in na ime Občine Črnomelj se slednja  odproda; in 
sicer s sklenitvijo neposredne pogodbe lastniku nepremičnin parc. št. 252/2 in parc. št. 252/1, 
obe k.o. 1558 – Sodevci. Hkrati z izvedbo odprodaje zemljišča  se na slednjem ustanovi 
neodplačna služnostna pravica za neoviran potek meteorne vode v korist gospodujočih 
nepremičnin oziroma občine Črnomelj. 

 
K točki 20: 
ODGOVORI NA VPRAŠANJA IN POBUDE ČLANOV SVETA 
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Vesna Fabjan: 
1. Podajam pripombo na odgovor OU, vezan na parkirišče pri starem Borovu. Zapisano je, da 
občina nima predvidenih investicij za ureditev povezovalne poti. Menim, da tu ni govora o neki 
investiciji, gre za to, da se uporabnikom omogoči lažji, hitrejši in predvsem bolj varen prehod proti 
šolam in knjižnici z odstranitvijo dela ograje in morda nasutjem nekega posipa. To res ni neka 
naložba, pač pa lepa gesta občine do uporabnikov. 
2. Kot drugo se zahvaljujem za izčrpno poročilo glede projekta povezanega z analizo prsti. 
Narejeno je korektno, za potrebe kmetijske stroke, torej z vidika rasti rastlin. V poročilu ni zajetih 
podatkov o težkih kovinah, kar pa je ekološki vidik, ki zanima mene. Zanima me ali obstaja možnost, 
da občina nameni nekaj sredstev tudi za analizo težkih kovin v vodi in prsti? Če temu dodam še kratko 
analizo inšpekcijskih nadzorov iz leta 2029 in 2020, me to toliko bolj skrbi. Nadzora sta bila opravljena 
jeseni, to je prav v času jesenskega polivanja biognojevke. Zalogovnik premore kapacitete 6000m3, v 
zalogovniku pa je bilo takrat enkrat 5000 m3 in drugič 4800m3 digestata. Kje je bila torej polita 
razlika neprimerne kvalitete? Ta se je torej odvažala v prepričanju, da je vse OK? Glede na to, da je 
inšpektorat v dveh primerih ugotovil nepravilnosti sledi vprašanje, kakšne rezultate bi dobili, če bi 
monitoring izvedli večkrat? Koliko je torej verodostojen odgovor lastnika, ki trdi, da je vse v redu? 
Očitno je, da procesa pridelave biognojevke ne obvladuje v celoti. Večkrat sem predlagala, da se 
točko na to temo uvrsti na dnevni red.  A vas to res ne skrbi?  
3. Odgovor OU glede OPPN Pod gozdom kaže le na delno rešitev, za določene lastnike, ne pa za 
vse. Lastniki parcel čakajo nujno potrebno infrastrukturo že 12 let. Citiram vprašanje občanke: 
"Lastniki sprašujemo po katerem ključu in v čigavem interesu se prioritetno določi zemljišče, ki bo 
dobilo infrastrukturo? V čigavem interesu se troši javni denar? Izmed 11 območij, ki so predvidena za 
izgradnjo infrastrukture iz projekta so tudi takšna, ki so še vedno kmetijsko zemljišče (npr. OPPN 
Majer), mi pa imamo vse pripravljeno, radi bi gradili, pa nič." 
 
Franc Ivanušič: 
1. Na prejšnji seji OS sem spraševal kdaj bo obnova dela javne poti v Spodnji Preloki. Pred leti je 
bilo s takratno županjo oz. občinsko upravo dogovorjeno, da se vsako leto obnovi določen del javne 
poti, leta 2019 je bil en odsek poti obnovljen. Na zadnjem razgovoru pri županu je bilo rečeno, da se 
najprej naroči geodetska odmera poti. Ker so soglasja pobrana pričakujem, da bo postopek 
geodetske odmere izveden čim prej. Če bo občina prejela sredstva iz posebnega sklepa Vlade RS, ki 
pripadajo občinam ob zunanji meji za urejanje infrastrukture ob meji, kakor je zapisano v odgovoru 
OU, predlagam, da se čim prej pristopi tudi k obnovi navedene poti. 
 
Leopold Perko: 
1. Da bodo lahko potencialni investitorji na območju OPPN Pod gozdom lahko pridobili 
gradbeno dovoljenje je nujna ureditev kanalizacije, vodovoda in dostopa (cesta) na tem območju. 
 
K točki 21: 
VPRAŠANJA IN POBUDE ČLANO SVETA 
 
Bernarda Kump: 
1. Kaj je z infrastrukturno ureditvijo v Bevkovi ulici (OPPN Drage 2)? Gre za dve hiši, zgrajeni 
pred več leti (14 ali več), pa do danes še nimata urejene kanalizacije, cesta je makadamska, ni javne 
razsvetljave, ipd. 
2. Mlade družine, ki so si zgradile nove hiše v Ulici pod gozdom ne morejo pridobiti uporabnega 
dovoljenja zaradi ne zgrajene kanalizacije na tem območju. Če hočejo zgraditi greznico, morajo 
ponovno pridobiti gradbeno dovoljenje. 
3. Kolesarji, ki se vsakodnevno vozijo po kolesarski stezi na obvoznici Črnomelj opažajo, da je le-
ta zelo zasmetena. Predlagam, da se jo dnevno čisti.  
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Maja Kocjan: 
1. Glede na znano problematiko onesnaževanja okolja zaradi nepravilno odloženih odpadkov iz 
različnih deponij širom po Sloveniji (začelo se je na Štajerskem) me zanima, kako je z urejenostjo 
odvoza odpadkov iz bioplinarne Lokve v lasti Petrola in tudi odpadkov iz čistilne naprave, s katero 
upravlja Komunala Črnomelj? 
V odgovoru na zahtevo za informacijo javnega značaja, ki je priloga današnjemu gradivu, Petrol d.d. 
navaja »da ni državni organ, organ lokalne skupnosti, javna agencija, javni sklad ali druga oseba 
javnega prava, pri izvajanju dejavnosti bioplinarne Lokve pri Črnomlju ne deluje kot nosilec javnih 
pooblastil ali izvajalec javne službe, poleg tega pa ni pod prevladujočim vplivom Republike Slovenije, 
samoupravnih lokalnih skupnosti in drugih oseb javnega prava«. Iz odgovora Inšpektorata RS za 
kmetijstvo, gozdarstvo, lovstvo in ribištvo, ki je prav tako priložen današnjemu gradivu je razvidno, da 
kmetijska inšpekcija izvaja zgolj nadzor v zvezi prepovedmi in pogoji uporabe komposta ali digestata 
na kmetijskih in gozdnih zemljiščih. Inšpektorji Inšpektorata za kmetijstvo, gozdarstvo, lovstvo in 
ribištvo ne izvajajo nadzora nad bioplinarnami, zato z zahtevanimi dokumenti ne razpolagajo.   
S tem ne moremo biti zadovoljni. Tudi ni razumljivo, zakaj v Petrolu tako krčevito nasprotujejo 
posredovanju zahtevanih podatkov. Gre za okoljsko problematiko, do katere ne moremo biti 
brezbrižni. Bioplinarna je na našem območju, ne želimo si nove ekološke katastrofe, zato predlagam, 
da na naslednji seji občinskega sveta opravimo razpravo o problematiki, povezani z bioplinarno in na 
sejo povabimo predstavnike inšpektorata za okolje, ministrstva za okolje in prostor, odgovorne v 
Petrolu in Bioplinarni Lokve ter dobimo ustrezne odgovore. 
Predstavnika Komunale Črnomelj pa prosim za odgovor, kako je to urejeno pri njih? Da se nam ne 
ponovi zgodba iz Komunale Ptuj, kjer so odvoz blata zaupali podjetju CEP Celje, ki je povezano z 
Ekosistemi (Straža), danes pa so 4 v priporu. Skratka: Pojasnilo Komunale Črnomelj, kako je to 
urejeno pri njih in na naslednji seji razprava in izmenjava ter soočenje stališč na občinskem svetu s 
povabljenimi. 
 
Renata Butala: 
1. Varnost krajanov ob državni cesti: Zanima me kako je s postavitvijo prikazovalnikov hitrosti 
na državni cesti v Starem trgu ob Kolpi? Imamo starejše prebivalstvo. Velikokrat se dogaja, da 
kamioni polni lesa kar drvijo čez, sedaj v turistični sezoni motoristi, ob koncih tedna gredo kolone 
proti mejnemu prehodu Vinica. Če bi postavili kakšen prikazovalnik hitrosti, bi bilo zelo dobrodošlo. 
2. Glede nabave novih občinskih zastav menim, da bi bilo prav, da občina nabavi nove zastave 
za vse KS in PGD-je. Občina Črnomelj ni samo mesto Črnomelj, ampak tudi vasi in kadar so prazniki, bi 
bilo prav in lepo, da so zastave obešene povsod. 
3. Rušenje OŠ Dragatuš: Prosila bi, da pred pričetkom rušenja obvestite gasilce, ki bi, ko bo 
izpraznjeno, na objektu izvedli vajo v sklopu projekta Hitro (to so vaje v primeru potresa). 
 
Mojca Čemas Stjepanovič: 
1. Kako daleč je projekt kolesarske steze v smeri Kanižarice? Za ta projekt je bilo nekaj sredstev 
že odobrenih v letu 2018 in kje so ta sredstva? 
2. Kako je stališče vodstva občine glede aktivnosti, ki jih vodi Levica v zvezi z bioplinarno 
Črnomelj? 
 
Marko Mravinec: 
1. Kako je s projektom odvodnjavanja na Kvasici, kdaj je predviden pričetek del? 
2. Predlagam, da se na pristojno ministrstvo posreduje dopis za izdelavo idejne zasnove oz. 
projektne dokumentacije za gradnjo obvoznice Vinice. 
 
Nataša Hudelja: 
1. Ali se izdeluje novelacija kanalizacije Sečje selo? Če ne kdaj se bo, kdo se s tem ukvarja? 
2. Koliko proračunskih sredstev je namenjenih za vzdrževanje oz. obnovo vstopno-izstopnih  
mest ob reki Kolpi? Kdo jih prejme? Kdo vrši nadzor nad stanjem vstopno-izstopnih mest?  
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Jaka Birkelbach:  
1. Na Ločki cesti  - nasproti stavbe Belokranjske veterinarske službe Črnomelj je potrebno 
sanirati  cestišče in cestno ograjo, saj kot takšna predstavljata nevarnost za udeležence v prometu. 
 
Leopold Perko: 
1. V Dragatušu na parc. št. 5210, po kateri poteka nekategorizirana pot (v smeri teniških igrišč) 
se nabira meteorna voda (voda zastaja na cesti). Potrebno bi bilo pristopiti k celovitejši oz. 
temeljitejši rešitvi ureditve, saj odvodnjavanje meteornih voda v tem delu naselja ni urejeno, vse 
vode se stekajo na to nižje ležečo lokacijo. 
2. V jesenskem času, če bodo razmere dopuščale, naj se razmisli o ponovni uporabi sejne sobe 
občine za izvedbo sej OS. 
 
Vesna Fabjan: 
1. Vprašanje je vezano na črnomaljski hotel. Zanima me v kateri fazi je nakup/najem? Ali 
najemnica gostinskega dela objekta ostane v zgradbi pod enakimi pogoji?  

 
Matej Banovec: 
1. Kakšen je status projekta kanalizacijskega sistema za Dobliče oz. porečje Dobličice? Kako 
daleč so gradbeni dokumenti za prvo fazo in projektna naloga za drugo fazo? Ali je občina 
pripravljena na morebitne razpise do 2000 enot, ki naj bi jih država razpisala konec leta? Moja želja 
je, da se obe fazi združita, se poda generalna študija za to in se občina pripravi za sprejem le-teh 
dokumentov. 
 
Andrej Fabjan: 
1. Kako in kakšne aktivnosti vodi občina, skupaj z ZIK-om Črnomelj do ministrstva za sanacijo 
stavbe Kulturni dom Črnomelj? Ker se zadeva okrog sanacije kulturnega doma vleče že predolgo 
predlaga, da se razmisli tudi o novi lokaciji kulturnega centra, to je na območju Majerja, v stavbi bivše 
vojašnice.   
 
Po premoru, ki je trajal od 18.25 do 18.35 in ob ugotovitvi, da je na seji prisotnih 21 članov sveta, se 
je nadaljevalo zasedanje občinskega sveta. 
 
K točki 8: 
POROČILO SREDNJE ŠOLE ČRNOMELJ 
 
Uvodno obrazložitev so podali: ravnateljica SŠ Črnomelj Elizabeta Prus, Brigita Grahek Šolar, Leopold 
Grahek in Anica Želježnjak. 
 
Elizabeta Prus: Na današnji seji želimo predstaviti razširjeno poročilo o delu, dejavnostih, programih, 
vpisu, idr. Srednje šole Črnomelj. Seji nas prisostvuje več s kolektiva šole, ker menim, da je prav, da 
tisto kar delamo v timu ne predstavljam sama kot ravnateljica, ampak tudi ostali kolegi. Tako bo 
Anica Želježnjak predstavila delovanje projektov in sodelovanje z lokalno skupnostjo, Brigita Grahek 
Šolar vpis in aktivnosti s področja vpisa, Leopold Grahek pa področje oz. program strojnega tehnika in 
oblikovalca kovin – orodjarja. Srednja šola Črnomelj izobražuje v treh programih (oblikovalec kovin - 
orodjar, strojni tehnik in gimnazija). Šola je ustanovljena s strani Vlade RS in prav tako financirana.  
Vsa poročila moramo dostavljati pristojnemu ministrstvu. Na šoli se zavedamo, da smo pomemben 
element v delu in življenju lokalne skupnosti. Verjamemo, da lahko s skupno pozitivno naravnanostjo 
in odgovori na vprašanja kaj želimo, naredimo veliko.   Osnovno poslanstvo učiteljev in šole je 
izobraževanje mladine, vsekakor pa nismo osredotočeni samo na to, imamo tudi pridobitno 
dejavnost. V šolskih delavnicah je 14 zaposlenih. V delavnicah poteka praktično usposabljanje 
dijakov, le-ti se naučijo delati na strojih. Upravljamo tudi s športno dvorano. Na šoli trenutno 
gostujejo tri oddelki petega razreda OŠ Loka. Veliko aktivnosti, nalog izvajamo z javnim zavodom ZIK 
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Črnomelj. Trudimo se izvajati čim več mehkih vsebin in delati kot dobri gospodarji. Šola je dobro 
materialno priskrbljena. Učitelji se izobražujejo, tudi internih izobraževanj je veliko, imamo skupne 
aktivnosti, ipd.  Vsaka šola ima letni delovni načrt, ki je temeljni načrt. Razvojni načrt vsebuje 
kratkoročne cilje razvoja, ki jih želimo na šoli uresničiti čim prej, nekatere že v tem koledarskem letu. 
S tem so se člani sveta šole strinjali, saj je vsak načrt »živ dokument«, ki se mora nenehno prilagajati 
zahtevam družbenega razvoja. Trenutno je v fazi sprejema, v naslednjem tednu ga v obravnavo  in 
sprejem prejme kolektiv šole. Septembra naj bi ga sprejel še svet šole. Na pridobitvi novega 
programa smo in tudi delamo v tem letu zelo aktivno. Imenovana je delovna skupina, gradivo za 
oddajo vloge na ministrstvu je v zaključni fazi.  
 
Brigita Grahek Šolar: Na šoli delam kot svetovalna delavka, promocija vpisa je ena od aktivnosti na 
mojem področju, hkrati sem tudi profesorica psihologije. Vpis je dinamično področje. V 
belokranjskem področju smo edina srednja šola. S tremi programi lahko nagovorimo samo del 
belokranjske populacije otrok. Sodimo  v JV regijo, v kateri je 54 rednih izobraževalnih programov, 
določeni se tudi podvajajo. V naši regiji, v Novem mestu, je največji šolski center v Sloveniji. Letošnje 
skupno število razpisanih srednješolskih mest je bilo nekaj čez 24.000. Generacija devetošolcev šteje 
nekaj več kot 19.000 učencev, kar pomeni, da je bilo razpisanih več kot 5000 mest kot je generacija 
učencev. Generacija letošnjih osnovnošolcev v Beli krajini šteje nekaj več kot 200 učencev. To je šibka 
generacija, veseli pa nas, da prihajajo nekoliko številčnejše generacije. Lahko povzamem, da je 
demografija pomemben dejavnik, ki narekuje vpis v našo šolo. Postopek letošnjega vpisa še ni 
zaključen, poteka drugi krog prijav, zato računamo še na nekaj dijakov. Po 1.7. je možno, da dijaki 
prenašajo prijave. Upamo na vpis tudi kakšnega dijaka iz Hrvaške in Bosne. Epidemiološka situacija se 
pozna tudi na tem področju. Aktivnosti, ki so bile planirane z letnim delovnim načrtom glede 
promocije šole, ni bilo mogoče realizirati zaradi zaprtja šol v oktobru 2020. Smo pa kljub temu dneve 
dejavnosti učencem preselili na splet. V začetku decembra smo sistematično začeli z aktivnostmi po 
osnovnih šolah. Izvedli smo 29 virtualnih delavnic, predstavili programe, predmetnike in tudi šolo. 
Uspeli smo izvesti tudi nekaj sestankov s svetovalnimi delavci osnovnih šol. Veliko delo, ki je plod 
timskega sodelovanja je virtualni ogled šole. Dodana vrednost le-tega je to, da ob sprehodu po šoli, 
učilnicah, delavnicah ogromno izveste tudi o vsebini naših programov. Za vse tri izobraževalne  
programe in predmetnike smo naredili predstavitvene filme in so vidni na spletni strani šole. Prisotni 
smo bili tudi v medijih. Na poseben način smo z novoletnim voščilom nagovoriti lokalno okolje, vse 
akterje, ne samo učence, naše dijake in starše. Vse se dogaja na spletu, na dijake se naslavljalo s 
posebnimi izzivi na FB, instagramu, ipd. V vsakem trenutku smo prisotni v okolju. Želimo si, da bi 
novo šolsko leto potekalo v živo, da bomo izvedeli še veliko aktivnosti za osnovne šole in da bi 
belokranjski učenci in starši Srednjo šolo Črnomelj spoznali kot dobro in kvalitetno šolo, ki dela v 
dobro dijakov in daje kvalitetno izobrazbo tako za zaposlitev kot tudi študij.   

Polde Grahek: Sem eden od petih učiteljev aktiva strojništva, dva učitelja poučujeta praktični pouk, tri 
teorijo. Imamo dve učilnici - računalnici, kjer izvajamo računalniško izobraževanje za dijake in tudi za 
odrasle. Upam si trdit, da imajo naši dijaki zelo dobre pogoje kar se tiče opreme učilnic, posredovanja 
in širine znanja, ipd. Uporabljamo sodobno programsko opremo. V Srednji šoli Črnomelj deluje ena 
izmed najbolje opremljenih delavnic. Posebnost naših šolskih delavnic je, da poleg šolske dejavnosti 
tukaj izvajamo tudi tržno dejavnost za številna podjetja, predvsem na področju CNC tehnologije.  
Dijaki pridobivajo znanje ob aktivnem sodelovanju učenju od strokovnjakov, ki uspešno sodelujejo s 
podjetji in so aktivni v svoji dejavnosti. V šolskih delavnicah sledimo hitremu razvoju najsodobnejših 
tehnologij in uporabljamo najsodobnejšo programsko opremo. Država šolskih delavnic ne financira, 
vsi stroji so bili kupljenimi z lastnimi sredstvi. Tu je 14 zaposlenih. Gre za proizvodni proces, ljudje si 
tukaj služijo plače. Kaj delamo? Sodelujemo s tehničnimi dnevi za osnovne šole, izobražujemo odrasle 
za cnc operaterje, izvajamo TIG varjenje, idr. Vsako leto se udeležujemo srečanja srednjih šol s 
pripravljeno nalogo oz. izdelkom. Organiziramo strokovne ekskurzije v lokalna podjetja, izdelujemo 
gradiva za informativni program. Predstavitveni program za oba programa (oblikovalec kovin – 
orodjar in strojni tehnik) smo že naredili. Ogled šolskih delavnic in predmetnika smo doživeli kot 
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primer dobre prakse. Imamo učitelja v državni komisiji za maturo, kar tudi ni zanemarljivo. 
Razmišljanje: Zakaj je letos slabši vpis v oblikovalca kovin? Verjamem, da bo drugo leto boljši. 
Mogoče je tudi prevelik poudarek na programu gimnazije. Že v jesenskem času bo sprememba. 
Fantje so se mogoče zaradi boljših ocen vpisali na druge srednje šole, vendar prve ocene bodo 
pokazale ali ostanejo na tej šoli ali pa se prepišejo na manj zahtevno. Razumljivo je, da noben starš 
svojemu otroku, ki ima dober ali prav dober uspeh, ne bo rekel, da gre za oblikovalca kovin. Ko bo 
dijak dobil odziv okolice, starša, starejšega brata, da bo sprejet, da se bo dobro počutil v enem 
podjetju, se bo brez težav odločil za poklic oblikovalca kovin. Vsi udeleženi, če nam je všeč ali ne, 
kreiramo dogajanje v občini, kot tudi v šoli in ne le eden. Ob poplavi programov je nerealno 
pričakovati, da se vpiše v Črnomelj 53% osnovnošolcev. Zgodba izpred nekaj let, ko so bili trije 
oddelki oblikovalca kovin ne bo več nikoli. Trend vpisa se je obrnil na računalniško izobraževalne 
programe, farmacevtski tehnik, itd. Zelo slab je interes dijakov za ponujene štipendije lokalnih 
podjetij, kadrovske štipendije ostajajo nepodeljene.  

 
Anica Želježnjak: Predstavila bom izobraževanje, projekte, sama na šoli poučujem ekonomske 
predmete. Podatki o zaključku izobraževanja kažejo, da smo bili kar nekaj let bolj uspešni kot v 
Sloveniji, kar pomeni, da je gimnazija dobra. Tudi odstotek zlatih maturantov je izjemno visok. 
Program strojnega tehnika kaže zelo lepe rezultate. Po končanem izobraževanju  dijaki nadaljujejo  
šolanje ali pa se zaposlijo. Delodajalci razpisujejo štipendije, vendar največkrat se dijaki za kadrovske  
zadeve ne odločijo, ker se ne želijo vezati na delodajalca. Oblikovalec kovin - orodjar se zaključi z 
zaključnim izpitom. Vsi dijaki so uspešni pri opravljanju zaključnega izpita. Pohvaliti se moramo tudi z 
uspehi na mednarodnih in državnih tekmovanjih in številnimi projekti, ki jih izvajamo na šoli. Kakšno 
je naše sodelovanje z lokalnim okoljem? Kot so že moji predhodniki povedali se največkrat 
povezujemo z delodajalci zato, da nam za dijake zagotovijo opravljanje praktičnega usposabljanja. 
Letos je teh delodajalcev 25. Sodelujemo tudi z belokranjskimi osnovnimi šolami, imamo medsebojna 
izobraževanja, ipd. Sodelujemo z občinami, zdravstvenim domom na področju preventivnih 
dejavnosti tako za dijake, kot za zaposlene, s CSD Črnomelj, RK Črnomelj in drugimi inštitucijami. Na 
naši šoli je cepljenih 45 % dijakov. Uspešno smo izpeljali maturo, ne da bi kdo zbolel.  Standardno 
sodelujemo z javnim zavodom RIC Bela krajina, predvsem s podjetniškim inkubatorjem pri izvedbi 
različnih delavnic na področju razvoja kompentence podjetnosti med dijaki, s Knjižnico Črnomelj, 
KBŠ, MC Bit, Komunalo Črnomelj, idr. Z ZIK Črnomelj že nekaj let sodelujemo v projektu Pridobivanje 
temeljnih in poklicnih kompetenc, pri katerem je vodja konzorcija ZIK Črnomelj in preko katerega 
brezplačno izobražujemo brezposelne in zaposlene v različnih programih, predvsem s področja 
strojništva. V okviru tržne dejavnosti sodelujemo posredno in neposredno z različnimi podjetji. 
 
Razprava: 
 
Vesna Fabjan: V imenu Odbora za družbene dejavnosti se najprej zahvaljujem za današnje izčrpno 
poročilo.  V odboru in pa na občinskem svetu že kar nekaj sej prosimo vsaj za osnutek razvojnega 
načrta. Tega do danes nismo prejeli, prejeli smo le pomanjkljivo gradivo. Kot veste je v obravnavi 
dodeljevanje občinskih spodbud in smo se želeli bolje seznaniti kakšne načrte ima šola za naprej, da 
bi ocenili upravičenost spodbud za dijake. Ali je bilo to, kar smo poslušali danes razvojni načrt ali ne 
prepuščam članom sveta v lastno presojo. Nadaljujem s svojo osebno pripombo, vedno namreč 
ločujem tisto kar je stvar odbora in svoje lastno mnenje. Če je le mogoče se iz razprave o srednji šoli 
izvzamem, redko razpravljam. Vendar bom tokrat spregovorila, saj želim člane sveta obvestiti, da sem 
pretekli teden brez predhodnega opozorila prejela opomin z možnostjo odpovedi, ker naj bi se na 
sejah OS opredeljevala v škodo šole. Kaj je škoda šole je sicer subjektivno mnenje. Moji komentarji v 
OS so vedno v okviru točk dnevnega reda in ne zunaj njih. Kot svetnica sem se dolžna v razpravi 
opredeliti, če tako presodim, tudi kritično, jaz nisem direktorica javnega zavoda katerega 
ustanoviteljica je občina. Seveda sem se tudi predhodno pozanimala ali bi se morala iz razprave in 
glasovanja povsem izločiti, pa temu ni tako. Danes se bom v nadaljnje od razprave distancirala, saj 



14 

 

čakam še uradno pravno mnenje glede tega. Povem še, da se počutim kot na eni od konferenc 
učiteljskega zbora. Tokrat bom raje tiho, saj bo to boljše za moje zdravje in zadnje čase tudi za službo, 
moje mnenje vam je pa verjetno vsaj delno poznano. 
 
Mojca Čemas Stjepanovič: Če pogledamo današnje gradivo je le-to brez naslova, napisano je samo, 
da je za sejo OS Črnomelj, vsebinsko je skromno in »nametano iz vseh vetrov«. Če bi gradivo 
vsebovalo vizijo oz. osnutek razvojnega progama šole in bilo pripravljeno tako, kot je bilo 
predstavljeno na današnji seji, bi ne bilo toliko vprašanj in slabe volje že nekaj časa in ne na seji 
Odbora za družbene dejavnosti, ki k obravnavani točki poda svoje mnenje. Vsi se zavedamo, da je 
šola financirana iz ministrstva, vendar kadar je potrebna pomoč stopimo skupaj. Že nekaj časa 
prosimo za gradivo oz. poročilo, zato sprašujem kakšna je bila ovira, da ni bilo pripravljenega pisnega 
poročila oz. predstavitve za sejo OS? Želim, da je v bodoče to pripravljeno, ne s finančnimi podatki, 
temveč vsebinsko, s problemi s katerimi se ukvarjate, ipd. Vsi se želimo, da srednja šola ostane. Vem 
kako težko je pridobiti nove programe. Na predstavitvi z vodji svetniških skupin je bilo povedano, da 
vzgojiteljski  program ni prišel v srednjo šolo, ker se občina za to ni dovolj prizadevala. To je čista 
neresnica. Ker sem na eni od sej OS predlagala, da se kolektiv šole zbere, si pove kaj je narobe in 
zaživi naprej tako kot mora živeti tako majhen kolektiv kot je v vaši šoli, me zanima kakšni so rezultati 
dela glede medsebojnih odnosov? Kaj se je spremenilo, izboljšalo? Sprašujem tudi ali šola še vedno 
izvaja tečaj TIG varjenja?  
 
Elizabeta Prus: V letu 2013/14 smo začeli z izvajanjem tečaja TIG varjenja,  tečaj je uspešno zaključilo 
preko 200 oseb. Tečaj je bil posledica povečanega povpraševanja po tem kadru v podjetju Akrapovič 
in ga bomo zopet izvajali, ko bo program razpisal zavod za zaposlovanje za brezposelne osebe. 
Razvojni načrt šole je v pristojnosti sveta šole. Nanj so bile s strani članov sveta že podane pripombe, 
dopolnitve, le-ta gre naslednji teden v branje in obravnavo kolektivu šole. Ko bo razvojni načrt šole 
potrjen s strani sveta šola bo le-ta podan Odboru za družbene dejavnosti in občinskemu svetu. Naša 
prioriteta je pridobiti še kakšen program v Srednjo šolo Črnomelj. Priti do novega programa je zelo 
težko. Na sestanku občinske uprave z lokalnimi podjetniki, ki sem se ga udeležila prejšnji teden,je bila 
s strani podjetnikov izražena podpora glede promocije poklicev. Se opravičuje, če je izrekla, da 
lokalna skupnost ni dovolj naredila, da bi vzgojiteljski program prišel v srednjo šolo, ni bilo namerno. 
Odnosi na šoli so dobri, tako med dijaki kot med večino zaposlenih. Prevladuje sodelovalna kultura in 
to je večinsko mnenje. Sodelovanje, komunikacija, ustvarjanje nekega okolja zaupanja je ključno in 
stojim za tem.  
 
Branislav Adlešič: Z večino zaposlenih na naši šoli ni nič narobe, imamo pa v kolektivu tri, ki nas 
»zafrkavajo«. Pojavljajo se raznorazni zapisi v občilih - članki v časopisih, objave na radiu, itd. Leto 
nazaj sem se v tej dvorani udeležil razprave o Srednji šoli Črnomelj. Bil je organiziran linč na 
ravnateljico in posledično na šolo, operiralo se je z lažmi. Danes je bilo izrečeno, da je čas, da stopimo 
skupaj, si povemo in gremo na novo. Prav to je bilo predlagano tudi s strani ena od bivših profesoric 
naše šole po omenjenem sestanku. Vendar mi se ne moremo pogovoriti, namreč, ko smo se 
pogovorili in vsi skupaj (ves učiteljski zbor in zaposleni v delavnicah) dvignili roke, da tako bo in  da 
informacije več ne bodo šle ven, temu čez 14 oz. mesec dni več ni bilo tako. S strani kolegice Vesne je 
bilo rečeno, da ona roke ni dvignila. Torej kako se naj v kolektivu pogovarjamo z njo?  
 
Župan: Občinski svet ni tisti, ki bo urejal odnose v šoli, to si morate urediti sami, se pogovoriti in  
nekaj narediti na izboljšanju le-teh. O tem in internih zadevah na današnji seji ne bomo razpravljali, 
saj to tudi ni naša naloga. 
 
Elizabeta Prus: Šole ni potrebno reševati. Če bomo imeli delovni in ustvarjali mir se bodo odnosi, 
trenutno stanje razrešilo samo od sebe. V razvojnem načrtu smo opredelili tudi cilj ustvariti takšno 
organizacijsko in delovno kulturo, ki bo omogočala doseganje ciljev zavoda, pa tudi osebnih ciljev 
zaposlenih in dijakov. Delali bomo na komunikaciji, zaupanju, sodelovali kulturi in timskem delu. 
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Ministrstvo šol ne zapira kar tako. Srednja šola Črnomelj je opredeljena kot majhna šola, je izjemnega 
pomena na obrobju, ob meji in pomembna za demografijo. Danes smo tukaj z namenom, da dobimo 
kakšno dobro idejo, podporo, vzpodbudo, da o njej v kolektivu razpravljamo in sprejmemo. 
 
Andrej Fabjan: Na sejah občinskega sveta in v medijih sem na račun srednje šole izrekel že kar nekaj 
kritičnih besed. Za vsem izrečenim tudi stojim. Srednja šola Črnomelj je edina belokranjska srednja 
šola in zato mi nikoli ne bo žal, da danes tukaj javno govorim. Na šoli živite v čisto drugem svetu. Z 
dijaki, ki so zapustili srednjo šolo ste bili medsebojne bitke, tudi po medijih, kar je narobe. Iz 
preteklosti se moramo nekaj naučit. Marsikateri program smo izgubili. Občinski svet ne more reševati 
vaših odnosov. V svetu šole imamo svojega predstavnika, ki vam bo mogoče malo odprl oči, vas  
usmeril v podjetništvo, saj podjetniško razmišlja o tej šoli in tudi vi bi morali bolj podjetniško 
razmišljati, ne samo profesorsko. Ni problem samo program gimnazije, le-tega smo trenutno rešili,  
problem so tudi drugi programi. Bodite vsaj malo samokritični in poskušajte upoštevati tudi današnjo 
razpravo članov občinskega sveta.  
 
Bernarda Kump: Ali je bil na današnjo sejo OS povabljen celoten učiteljski zbor Srednje šole Črnomelj 
oz. po kakšnem ključu?  
 
Elizabeta Prus: Na sejo občinskega sveta so bili povabljeni sodelavci, ki so bili prisotni na 
sestanku/predstavitvi z vodji svetniških skupin, ostali so tukaj prostovoljno.  
 
Matej Banovec: V današnji predstavitvi je bilo predstavljeno delo, programi šole, ki se izvajajo, 
manjka pa razprava o vpisih in morebitnih novih programih, kar nas zanima. Medsebojnih odnosov 
tukaj ne bomo razčiščevali. Ste šola na trgu, ste podjetje in tega se je potrebno zavedati. Usmerite se 
v programe, ki so potencial. Bela krajina je turistično zanimiva, zato mogoče tudi v tej smeri, kar bi 
pripomoglo v določenih segmentih turizma. Ste edina belokranjska srednja šola. Želimo, da otroci 
ostanejo doma.  
 
Marko Mravinec: V razvojnem načrtu je zapisan cilj - pridobiti vsaj en izobraževalni program 
strokovne smeri. Upam, da vam uspe oz. ali imate tudi kakšen rezervni program? 
 
Elizabeta Prus: V jeseni je bila oblikovana delovna skupina s strokovnimi delavci šole in predstavniki iz 
vseh treh občin. Delamo na konkretnem programu, smo ga identificirali na trgu, ker je to eden od 
ključnih pogojev, da se bo ministrstvo sploh pogovarjalo z nami o tem programu. Danes tega 
programa ne bo imenovala, prav tako prosi župana tukaj za podporo. Za vsaj dva programa bosta 
oddani vlogi na ministrstvo. Elaborat je v zaključni fazi. Na ministrstvu smo že imeli informativni 
razgovor na to temo. Prepričani smo, da nam bo s skupnimi močmi in podporo lokalne skupnosti ter 
gospodarske dejavnosti, uspelo pridobiti željeni program. Pogoj, da se program naslednje šolsko leto 
izvaja je vpis 16 dijakov. Pred leti smo že posegli po programu – računalniški tehnik, vendar ga nismo 
dobili in to s preprostim odgovorom - ker ga imajo v Šolskem centru Novo mesto. Poskušali smo tudi 
s programom veterinarski tehnik, vendar nismo imeli pogojev za pridobitev omenjenega programa. 
 
Janez Stepan, predstavnik Občine Črnomelj v svetu SŠ Črnomelj: S problemi za nazaj se ne bom 
ukvarjal. Zanima me kako se bo delalo naprej od trenutka, ko sem nastopil mandat.  Prva zadeva, ki 
se jo bomo morali naučiti je način komunikacije. Eden drugega moramo poslušati.  
 
Maja Kocjan: Vsaka zgodba ima dva konca, današnja ima več plati, zato je težko ustvarit objektivno 
mnenje. Vse kar šteje so rezultati. Srednjo šolo Črnomelj je potrebno reševati. Program gimnazije je 
trenutno rešen, pokazal pa se je problem vpisa v program strojnega tehnika. Prizadevati si moramo, 
da bo vpis v šolo v naslednjih letih ne samo enak, ampak višji. Današnje gradivo je edini javni 
dokument o šoli, ki ga lahko najdeš na spletu. V preteklosti sem eni od zaposlenih v SŠ Črnomelj že 
predlagala, da šola na svoji spletni strani objavi gradiva o šoli (npr. poročilo o delu, razvojni 
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dokument, idr.). Teh dokumentov na spletu ni. Na današnjo sejo oz. konstruktivno razpravo se na 
podlagi gradiva, ki je priloženo k točki, nisem mogla pripraviti. Iz napisanega je težko iskati rešitve, 
ideje kako pomagati šoli. Vsi si želimo, da šola obstane, vsi si želimo biti konstruktivni, zato sodelujte 
z lokalno skupnostjo, ne samo z zaposlenimi na šoli. 
 
Štefan Misja: Iz današnje predstavitve je razvidno, da je šola dobra, nadpovprečno uspešna, kar 
pričajo tudi rezultati na maturi. Verjame, da bo kolektiv šole dobro deloval tudi naprej, da se bo 
razumevanje med njimi izboljšalo. Po vseh kolektivih se dogaja, da se vsi z vsemi v kolektivu najboljše 
ne razumejo, tako je tudi v SŠ Črnomelj.  
 
Andrej Fabjan: Kot občinski svetnik z izvajanjem Braneta Adlešiča ne morem biti zadovoljen in se s 
povedanim ne morem strinjati.    
 
Branislav Adlešič: Glede naših odnosov na šoli lahko povem, da so dobri, verjemite mi, razen izjem. 
Samo eno ime sem izpostavil, o drugih dveh imenih nisem govoril. Očitno predhodnik ve za kateri 
osebi se gre. 
 
Matej Banovec: Pomembno je to, da štejejo rezultati. Prvi rezultat je tukaj - vpis imamo, smo na dobri 
poti. Župan in ravnateljica se bosta potrudila za pridobivanje novih programov, da bodo naši otroci 
obiskovali kvalitetno in sodobno šolo.  
 
Župan je zaključil razpravo.   
 
S tem je bila 22. redna seja Občinskega sveta občine Črnomelj zaključena ob 20.30. 
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